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Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg fr o m §8.6

Vice ordförande FARM Hugo Spencer
Talman Ruben Seyer t o m §4

MatC DP Elin Eklund t o m §6.4

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Albert Vesterlund väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Sektionsmötesdatum,
LP4

Talmanspresidiet har undersökt datumen för sektionsmötet i LP4 närmare och
kommit fram till att torsdagen 6/5 fungerar bäst. Ruben deklarerar raskt att
datumet är fastställt. Ingen invänder, och datumet är mycket riktigt att anses
fastställt.

§5 Hemleveranser Ska vi tillåta att våra kommittéer och föreningar genomför hemleveranser fram-
över? Isabella tycker att det låter rimligt, och påpekar att det känns bättre ur
smittoperspektiv än upphämtningarna vi har beslutat att tillåta.
Ludwig tycker att vi kan tillåta hemleveranser om en riskanalys genomförs och
godkänns av Styret. Bemelie yrkar på det.
Beslut: Att tillåta hemleveranser efter av Styret godkänd riskanalys.

§6 Propositioner

§6.1 Städproposition Joseph berättar att propositionen mest innehåller små rättelser av uppenbara
fel, såsom att valberedningen inte har rätt att få kallelser till Styretmötena,
trots att de har närvarorätt. Den kanske mest kontroversiella ändringen är att
ta bort ett stycke som har tolkats som att Styret inte kan ålägga SAMO saker.
Joseph tror att det är en rest från tiden då sektionen hade två oberoende SAMO
och att det inte längre är relevant.
Beslut: Att lägga propositionen ”Uppstädning av styrdokument” på det kom-
mande sektionsmötet.
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§6.2 Flytta FIF:s inval David förklarar att faktumet att FIF – som har en egen ekonomi – väljs in
i LP3 innebär att sektionen har tre separata verksamhetsår, vilket är onödigt
jobbigt bokföringsmässigt. Propositionen flyttar deras inval till LP2 så att deras
verksamhetsår sammanfaller med FARM:s och FnollK:s. Han nämner också att
både sittande FIF och deras aspar är medvetna om planen.
Beslut: Att lägga propositionen ”Justering av FIF:s verksamhet” på det kom-
mande sektionsmötet.

§6.3 Game Boy som
sektionsförening

Propositionen ämnar att göra Game Boy till en sektionsförening istället för en
funktionärspost. Bemelie undrar hur det påverkar deras verksamhet, och David
säger att det innebär att de får en stående budgetpost och slipper äska för varje
arr och spelinköp.
Beslut: Att lägga propositionen ”Omskapandet av Game Boy som sektions-
förening” på det kommande sektionsmötet.

§6.4 Uppdatering av
miljöpolicy

Sjemelie berättar att propositionen skulle innebära ett förbud mot inköp av
plastengångsartiklar, att kött som serveras på arr ska vara svenskt och ekolo-
giskt, att vegetariska biljetter till sittningar och liknande subventioneras lite
av sektionen, och att Helikoptern klimatkompenseras.
Isabella tycker att subventionering av vegetarisk mat låter bra, men att kräva
svenskt ekologiskt kött är för mycket. Elin håller med. Hon visar lite research
hon har gjort, och den pekar tydligt mot att det är jättedyrt eller omöjligt att
köpa många köttsorter svenskt och ekologiskt. Hon är också negativt inställd
till plastförbudet; det är inte alls lika trevligt att få en drink på pubrundan
serverad i ett pappersglas som i ett plastglas, tycker hon.
David tycker att kravet på att kött ska vara ekologiskt kan strykas, och påpekar
att en del forskning tyder på att ekologisk mat kan vara sämre för klimatet än
ickeekologisk. Han tycker dock inte att argumentet mot förbud mot plastglas
håller, och säger att hållbar omställning inte alltid är roligt. Joseph yrkar på
att stryka kravet på ekologiskt kött ur propositionen.
Oliver föreslår att vi kan formulera om plastförbudet så att det kan frångås om
det inte finns rimliga alternativ. Sofia yrkar på det, samt att stryka kravet på
ekologiskt kött. Joseph jämkar sig.
Elin tror att det vore bra om Styret subventionerade inköp av svenskprodu-
cerade och ekologiska varor för arrangörer istället för att kräva det och höja
budgetar. Hon menar att det skulle uppmuntra till miljövänliga val utan att
begränsa variationen. Joseph tycker att det vore en bra idé, men att det skulle
kräva väldigt mycket merarbete för sektionskassören.
Hugo undrar hur policyn skulle fungera när FARM köper pizza till lunchföre-
läsningar. Skulle de behöva ringa runt till pizzerior och hitta någon som bara
använder svenskt kött? Mötet funderar över om det finns ett kryphål i och med
att förslaget säger att kravet gäller vid inköp för sektionens pengar, och att
det är företag som betalar för maten vid lunchföreläsningar. Det råder delade
meningar.
Bemelie funderar på om vi borde bordlägga frågan. Sjemelie tror inte att vi
kommer komma fram till något annat om vi får mer tid på oss, och tycker att
det är bra om propositionen kommer ut med första sektionsmöteskallelsen så
att alla hinner läsa den ordentligt.
Beslut: Att lägga propositionen ”Utveckling av miljö- och hållbarhetspolicyn”
på det kommande sektionsmötet utan det föreslagna kravet på ekologiskt kött
och med möjlighet att köpa in engångsplastartiklar när likvärdigt alternativ
saknas.
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§7 Motionssvar Sjemelie – som var med och skrev motionen – tycker att det känns förlegat
och könsnormativt att talmanspresidiet ska tilltalas med ”herr/fru talman”
och likannde. Hon påpekar också att kårens riktlinjer för inkluderande och
tillgänglig kommunikation uppmanar en att undvika sådana begrepp.
Joseph tycker det är underligt att det finns med i styrdokumenten över huvud
taget, och att det borde vara en oskriven tradition om något alls.
Bemelie yrkar på att Styret ska yrka på godkännande i sitt motionssvar.
Beslut: Att yrka på godkännande av motionen ”Motion om tilltal av talmans-
presidiet” i Styrets motionssvar.

§8 Runda bordet

§8.1 Kärnstyret Bemelie har dragit ihop till ett möte imorgon med vår inspektor, framför allt om
vårt avtal för Focus. Hon, David och Eric har kollat på fullmakt till FARM så
att de kan teckna avtal med företag utan att behöva blanda in firmatecknarna.
Sofia har planerat inför funktionärsaspning, skrivit verksamhetsberättelse och
påbörjat ett mail till vår kårkontakt angående Focusavtalet. På måndag ska
hon träffa Tord och en projektledare från Chalmers fastigheter för att planera
köksrenovering. Hon ber Isabella skicka dit Elin, som har lämnat mötet.
David har jobbat på med bokföringen, varit på möte med kårens VD och fått
veta att vi har en försäkring, men bara för föremål över ett visst belopp.
Joseph har fortsatt med distansnyckelöverlämningarna och skrivit propositions-
förslag.
Sjemelie har snart fått in alla representanter till JämF och har börjat förbere-
da diskussionspunkter. Hon har fått en kallelse till OSA-rond (tidigare kallat
”psykosocial rond”) någon gång mellan mars och maj.
Albert har pillat mer med sektionens vecka och uppdaterat sektionsmöteshem-
sidan. Han har kollat lite på möjligheten att göra en backup av meddelandena
på Slack; snart är vi över meddelandegränsen och gamla meddelanden kommer
börja försvinna.

§8.2 DP DP har planerat aspning, fortsatt måla Focusväggen, monterat upp Game Boys
nya hylla och möblerat om Focus.

§8.3 F6 F6 har planerat ärtsoppelunch och aspning. De har pratat med andra sexmäs-
terier om ifall det går att ha något digitalt samarr.

§8.4 FnollK FnollK har spelat in Phadder vårfilmen.

§8.5 SNF SNF hade möte med PA och SVL igår. De har planerat för en lunchföreläsning
med en doktorand och ett extra minicocktailparty, eventuellt under sektionens
vecka.

§8.6 FARM FARM har tagit mot Viktor som ny ledamot.

§8.7 Foc Foc har mekat och snackat om asparr.

§9 Övriga frågor

§9.1 DP:s aspbudget David undrar om DP:s aspbudget är på gång. Isabella säger att den är det.

§9.2 Studentbarometern Sjemelie påminner om att Studentbarometern stänger imorgon, och tänker att
man kanske ska göra ett sista ryck. Oliver säger att SNF smider en plan i just
detta nu.

§10 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:04o!
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Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Albert Vesterlund
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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